
                                         

FAU Lambertseter skole 

Sammen for en trygg og god skole  

 
 
REFERAT 
 

Sak: FAU-møte 
Møtedato:  13.11.23 kl. 18.00 - 20.00 

Sted: Skolens personalrom 
Innkalt: Skolens FAU/klassekontakter og skolens ledelse 

  
 

Nr. Sak Ansvarlig  
1. Velkommen! 

 
Lena 

2. 
 

Info fra avdeling for skoleanlegg (ASA): 
 
Normann Larsen informerte om status for rehabilitering av 
skolen. Kort oppsummert: 

 Antatt oppstart av byggeprosjektet i 2025/2026. 

 Antatt ferdigstillelse av nytt skolebygg i 2029. 

 Saksgang kan følges på; 
https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no 

Her ligger oversikt over saksgang, sakspapirer og tegninger. 
 

 Jobber for midlertidighet i paviljonger for alle elever 
under byggeperioden, og man håper å unngå bussing til 
andre skoler. Dette er et stort fokus pr. nå, og en viktig 
og prioritert avklaring å få på plass. 

 Pr. i dag er det 664 elever ved skolen. Det nye 
skolebygget vil slik tegningene nå foreligger, ha kapasitet 
til 900 elever. 

 Det fremstår noe uklart hvordan lokaler for gymsal er 
tenkt i de foreløpige tegningene. 

 Skoleledelsen, Driftsstyret og FAU vil bli involvert i 
brukermedvirkning og kalt inn i dialog senere. 
 

Info fra skoleledelsen: 
 
Skolen ønsker overvåkning i skolegården utenfor skole- og AKS 
tid for å komme problemet med ruteknusing til livs. Dette har 
vært et pågående problem, som koster dyrt. Èn rute har en 
kostnad på kr. 30.000,-. 

Elevundersøkelsen sendes ut i disse dager, 5. til 10. trinn. Info 
sendt ut til foreldre på skolemelding i dag. Resultatene kommer 
på nyåret.  

ASA 

https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/


                                         

 

Skolemat har vært et positivt innslag, og gjennomføringen har 
gått mye bedre enn forventet. Flere enn forventet benytter seg 
av tilbudet, det blir lite søppel og matsvinn. Gjør evalueringer på 
hva det blir spist mye av og hva det går mindre av, slik at det hele 
tiden blir riktige mengder mat.  

Det meldes om at det er svært hyggelig i kantina under 
lunsjavvikling! 

3. 
 

Bruk av FAUs midler: 
 
Innkommet ønske til FAU om at elevene skal ha flere 
mikrobølgeovner å benytte seg av i kantina.  
Vi enes i møtet om å støtte innkjøp av minst to mikrobølgeovner 
og et toastjern, til en makspris på totalt kr. 5000,-. 
 
Andre forslag til hva vi kan bruke FAUs midler på: 

 Foredrag som kan være interessante og aktuelle både for 
elever og foreldre.  

 Leker til bruk i skolegården, som fotballer, håndballer o.l. 
 

Natteravn/Alle 

5. 
 

Besøk fra Natteravnene sentralt: 
 
Vi diskuterer litt rundt hvordan ordningen administreres pr. i dag, 
og at det kan oppleves vanskelig å skape engasjement og 
oppslutning for vandringer. 
 
Tips fra Natteravnene er å holde nettsider og 
informasjonsmateriale oppdatert, slik at man har aktuell relevant 
info å forholde seg til. Representant fra Natteravnene skal sende 
oss litt nytt materiale vi kan bruke for å oppdatere det vi har. 
 
Vi snakker også om at det på et fremtidig møte vil være fint å 
invitere Forebyggende Politi og Utekontaktene for informasjon 
om ungdomsmiljøet i bydelen vår. 
 

 

6. 
 

Videreføres - Til oppfølging fra forrige møte: 
 
Vi «parkerte» ulike spørsmål rundt 17. Mai-arrangementet driftet 
av 4. Trinn på forrige møte. Vi plukker opp tråden på dette på 
neste møte, og ser bl.a. på modellen for inntjening.  
 

Styret 

 

 

Mail til FAU: 

lambertseterfau@gmail.com 


